
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. november 13-án megtartott 
rendkívüli üléséről. 

Az ülés helye:  Nagykátai Polgármesteri Hivatal tanácskozóterem 
(Nagykáta, Dózsa György út 2. 6-os bejárat, emelet) 

 
Jelen vannak:  Dorner Gábor polgármester, 
    Agócs Pál alpolgármester, 

Tóth István alpolgármester, 
Ambrózi Zoltán, Botka Sándor, 
Bublos István, Juhász Erzsébet,  
Marton István, Molnár István,  
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia, Simon László képviselők, 

    Karsainé Magyar Ildikó jegyző. 
     
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésről igazoltan volt távol: Gyüre Pál és Horváth Nóra képviselő. 
 
Dorner Gábor: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő közül 10 képviselő jelen van. A képviselő-testületi 
ülés anyagát mindenki rendben megkapta. A napirendi pontokkal kapcsolatban két javaslatot tesz. A 
helyi iparűzési adó alóli mentesség vagy kedvezmény biztosítása háziorvosok részére című 1. 
napirendi pont visszavonását javasolja, ennek megfelelően a HAJT-A Csapat 2015. évi rendkívüli 
tagdíj befizetése című napirendi pont lesz az első napirendi pont. A napirendi pontok közé kéri 
felvenni 9-es napirendi pontként a Városi Napközi Otthonos Óvoda Dózsa György út 24. szám alatti 
épületének felújítására kiírt közbeszerzési eljárás ajánlattételi határidejének módosítását. A 10. 
napirendi ponttól a meghívóban kiküldött napirendi pontok tárgyalására kerül sor. Várja a 
kérdéseket, észrevételeket a napirendi pontokhoz.  
 
Botka Sándor: Az 1. napirendi pontról elég sokat vitatkoztak az összevont bizottsági ülésen. Miért 
kerül visszavonásra 1. napirendi pont? 
 
Dorner Gábor: Éppen azért, mert a bizottságok részéről a napirendi ponttal kapcsolatban döntés 
nem született. Úgy gondolja, hogy a téma fontossága megér még egy rendkívüli testületi ülést. 
Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a napirendi pontokat a javasolt változtatásokkal 
együtt elfogadja, kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta az alábbi napirendi 
pontokat: 
 
316/2015. (XI.13.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ HAJT-A Csapat 2015. évi rendkívüli tagdíj befizetése 
     Előadó: polgármester 
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2./ Ceglédi Szakképzési Centrummal vagyonhasználati szerződés  
       megkötése (vízműnél lévő sporttelep) 

     Előadó: polgármester 
 

3./ Pest Megye önálló NUTS 2 régióvá válásáról döntéshozatal 
     Előadó: polgármester 
 
    4./ KALOT tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme 
     Előadó: polgármester 
 
    5./ Előd utcai lakosok kérelme 
     Előadó: polgármester 
 
    6./ Kátai Szilveszter könyvkiadási kérelme 
     Előadó: polgármester 
 
    7./ Terék József lemezbemutató koncert megrendezésére irányuló kérelme 
     Előadó: polgármester 
 
    8./ 70 év felettiek részére ajándékcsomag biztosítása 
     Előadó: polgármester 
 

9./ A Városi Napközi Otthonos Óvoda Dózsa György út 24. szám alatti  
     épületének felújítására kiírt közbeszerzési eljárás ajánlattételi   
     határidejének módosítása 
  Előadó: polgármester 

 
10./ Gutléber Ottóné lakhatáshoz kapcsolódó rendszer kiadások  

                                           viseléséhez nyújtott települési támogatás ügyében tett fellebbezése 
     Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 
 

       11./ Első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása 
     Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 
 
         12./ Önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása 
     Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 
 
1./ Napirendi pont 
HAJT-A Csapat 2015. évi rendkívüli tagdíj befizetése (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy Nagykáta esetében 421.573.-Ft rendkívüli tagdíjbefizetésről van szó 
az Egyesület november 5-én megtartott rendkívüli közgyűlésének határozata alapján. A bizottságok 
összevont ülésükön tárgyalták a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a HAJT-A Csapat Egyesület részére a 691 fő 
külterületi lakosságszámot figyelembe véve 421.573 Forint 2015. évi rendkívüli tagdíj befizetését.  
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Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a rendkívüli tagdíj befizetésével egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
317/2015. (XI.13.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a HAJT-A Csapat Egyesületi 
tagságból adódó 610.09 forint/lakos 2015. évi rendkívüli tagdíj befizetési kötelezettségét és a 691 fő 
külterületi lakosságszámot figyelembe véve 421.573 Forint 2015. évi rendkívüli tagdíj befizetését 
vállalja. 
 
A 2015. évi rendkívüli tagdíj befizetését a város 2015. évi költségvetése általános tartaléka terhére 
biztosítja. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére és a 
rendkívüli tagdíj befizetésére. 
 
Határidő: 2015. december 10. 
Felelős: polgármester 
 
2./ Napirendi pont 
Ceglédi Szakképzési Centrummal vagyonhasználati szerződés megkötése (vízműnél lévő 
sporttelep)(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A vagyonkezelési szerződés megkötéséről, mely az Ipari Szakközépiskola és 
Szakiskola, a volt ebédlő, a régi tűzoltóság épülete és a Tüzelő utcai tanműhely vagyonkezelésbe 
adásáról szól már a korábbi képviselő-testületi ülésen döntöttek. Viszont, akkor még a Víztorony 
utcai sportpálya vagyonhasználati szerződés tervezete nem készült el, illetve több ponton kérték 
annak módosítását, ezért a korábbi testületi ülésen nem tudtak döntést hozni róla. Fel szeretné hívni a 
figyelmet, hogy a határozati javaslat első bekezdésének utolsó sorában történt egy elírás, a 
vagyonkezelői szó helyett a vagyonhasználati szó helyes. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok a Ceglédi Szakképzési Centrummal történő vagyonhasználati 
szerződés megkötését elfogadásra javasolják. 
 
Molnár István: Korábban szó volt róla, hogy  a sporttelepet fel kívánja újítani az önkormányzat. Ez 
a felújítás nem fog megtörténni, a jelenlegi állapotába kerül átadásra a szakképzési centrumnak? 
 
Dorner Gábor: A sporttelepet vagyonhasználatba adja át az önkormányzat a szakképzési 
centrumnak. A lehetőség meg lesz, akár pályázat útján is a sporttelep felújítására.  
 
Tóth István: A sporttelep felújítására az önkormányzat 2015. június 9-én pályázatot nyújtott be, 
mely nem nyert támogatást. Amennyiben a későbbiekben lehetőség nyílik újra pályázni fognak a 
sporttelep felújítására, mert az önkormányzat tulajdonában marad a létesítmény. 
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Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a vagyonhasználati szerződés 
megkötésével egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
318/2015. (XI.13.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a Ceglédi 
Szakképzési Centrum (CSzC) székhelye: 2700 Cegléd, Malom tér 3. (képviseli: Buncsák Gábor 
főigazgató) és Nagykáta Város Önkormányzata székhelye: 2760 Nagykáta, Dózsa Gy. út 2. 
(képviseli: Dorner Gábor polgármester) között a nagykátai 44/2. hrsz-ú kivett sporttelep 5055 m2 
nagyságú ingatlanra vonatkozóan - a tervezetet figyelembe véve - vagyonhasználati szerződést 
kössön. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére, valamint a 
polgármestert, a jegyzőt és a Pénzügyi és Adó Iroda vezetőjét a vagyonhasználati szerződés 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
3./ Napirendi pont 
Pest Megye önálló NUTS 2 régióvá válásáról döntéshozatal (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az előterjesztésben részletesen leírásra kerültek a Pest Megyei Önkormányzat 
részéről a szétválásért tett eddigi erőfeszítések. Pest megye, így Nagykáta gazdasági fejlődésének, 
identitásának, pályázati lehetőségeinek egyaránt érdeke, hogy önálló NUTS 2-es régióvá váljon. Kéri 
Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják Pest megye önálló NUTS 2-es régióvá válását. 
 
Botka Sándor: Egyetért a törekvéssel, már 20 éve meg kellett volna valósítani, nem most.  Mi 
szükség van ehhez önkormányzati döntésre, hiszen ez nem önkormányzati hatáskör.  
 
Dorner Gábor: Pest Megye Önkormányzata kérte a határozat meghozatalát minden települési 
önkormányzattól. Úgy gondolja, hogy a felterjesztéskor hangsúlyossabb, ha minden település 
támogatja a szétválást. 
 
Botka Sándor: Támogatja a határozati javaslatot, csak nem látja sok értelmét. Természetesen 
semmit nem veszítenek egy szavazással.  
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, kéri aki a határozati javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
319/2015. (XI.13.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  

 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

1. Pest megye társadalmi-gazdasági fejlődése érdekében támogatja Pest megye önálló NUTS 2-es 
régióvá válását; 
2. felkéri a polgármestert, hogy a határozatot továbbítsa Pest Megye Önkormányzata részére.    

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
4./ Napirendi pont 
KALOT tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Katolikus Népfőiskolai Mozgalom Közhasznú Egyesület (Országos KALOT) 
számára nagykátai székhellyel KALOT Katolikus Népfőiskola létrehozására lenne pályázati 
lehetőség. Ehhez a közel 700 millió forintos beruházáshoz kérik az önkormányzatot, hogy legyen 
partner azzal, hogy rendelkezésre bocsátja a területet a beruházáshoz, amennyiben nyer a pályázat.  
Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják az önkormányzati tulajdonú terület biztosítására 
vonatkozó szándéknyilatkozatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a szándéknyilatkozat megadásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
320/2015. (XI.13.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete kifejezi szándékát, mint a nagykátai 3980/11. 
hrsz-ú kivett park 1/1 tulajdoni hányadú tulajdonosa a KALOT Katolikus Népfőiskolai Mozgalom 
Közhasznú Egyesület (2760 Nagykáta, István király út 128.) által a nagykátai 3980/11. hrsz-ú kivett 
parkban megvalósítandó nagykátai székhelyű KALOT Katolikus Népfőiskola létrehozásához a 
Nagykáta Város Önkormányzata tulajdonát képező ingatlan biztosítására.   
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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5./ Napirendi pont 
Előd utcai lakosok kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok egy új határozati javaslat elfogadását javasolják. Kéri jegyző asszonyt 
a határozati javaslat ismertetésére. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Tájékoztatják a lakosokat, hogy a 2016. évi költségvetési koncepcióban 
pénzösszeg került elkülönítésre az utak aszfaltozására és felújítására. A város 2016. évi 
költségvetésének elfogadása után dönt a képviselő-testület konkrétan arról, hogy mely utcák 
részesülnek aszfaltburkolatban, felújításban.  
 
Simon László: Tehát nem elutasításra kerül a kérelem, hanem a testület később dönt a kérelemről. 
 
Botka Sándor: Egészítsék ki a határozati javaslatot, hogy a lakosokat megnyugtassák, hogy ennek 
kapcsán az Előd utcát súlyozottan figyelembe fogják venni. 
 
Dorner Gábor: A súlyozott figyelembevételt nem javasolja. 
 
Botka Sándor: Küldtek egy konkrét kérelmet, erre válaszolnának, ami véleménye szerint semmire 
nem kötelezi őket. 
 
Molnár István: Ezzel elindítanak egy lavinát. 
 
Simon László: A bizottságok javasolták polgármester úr felhatalmazását, hogy a hasonló jellegű 
kérések esetében ugyanezen tájékoztatást megtegye. 
 
Botka Sándor: Ha az Előd utcai lakosok vették a fáradságot és foglalkoztak a saját utcájukkal, az 
megérdemli, hogy egy kicsit kiemeltebb figyelmet érdemeljenek. 
 
Ambrózi Zoltán: Nem ért egyet Botka Sándor képviselőtársa javaslatával, mert ezután az ő 
körzetében lévő utcák lakosai is aláírásba kezdenek. 
 
Agócs Pál: Úgy gondolja, hogy ezzel azt fogja sugallni az önkormányzat, hogy amelyik utca nem ad 
be ilyen kérelmet, az háttérbe fog szorulni, ezért minden utcából kérelmeket fognak hozni. Nem 
tudja, hogy akar-e az önkormányzat ezzel ilyen szinten foglalkozni, hiszen a döntés úgy is a 
képviselő-testületé lesz. Feleslegesnek ítéli meg, hogy felbátorítsák az utcák lakóit, hogy írjanak 
kérelmet – persze megtehetik -, de úgy gondolja, hogy az önkormányzat kötelezettsége e nélkül is 
ugyanaz, hogy képviseljék a lakosok érdekeit. Ha tudnak, akkor a legjobb tudásuk szerint döntsenek 
majd arról, hogy mely utcák aszfaltozása, felújítása a legfontosabb. Természetesen az ott lakóknak a 
saját utcájuk a legfontosabb, de azért van a képviselő-testület, hogy meghatározza, melyek azok az 
utcák, például a gyűjtőutcák, a forgalmas utcák, amelyeknek úgy gondolja, hogy prioritást kellene 
élvezni. Több ilyen kérelem is érkezett már, ő nem indítana el egy ilyen lavinát. 
 
Dorner Gábor: Kéri jegyző asszonyt még egyszer ismertesse a határozati javaslatot. 
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Karsainé Magyar Ildikó: Levélben megköszönik a lakosoknak, hogy ilyen kérelemmel fordultak a 
képviselő-testülethez. A határozati javaslat pedig: a képviselő-testület a 2016. évi költségvetés 
elfogadását követően dönt az útfelújításra elkülönített összeg felhasználásáról és az érintett utcák 
kiválasztásáról. 
 
Botka Sándor: Ütemezéséről inkább. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Először, arról dönt, hogy mely utcák aszfaltozására, felújítására kívánja 
felhasználni az arra elkülönített összeget. Felsorol a képviselő-testület 5-6 utcanevet, melyet 
aszfaltozni kíván és majd a közbeszerzési tervében meghatározza, hogy azt melyik negyedévben 
kívánja megvalósítani. Az utcák kiválasztásáról a 2016. évi költségvetés elfogadása után dönt a 
testület, majd meghatározza, hogy a közbeszerzési törvény alapján milyen eljárásban, mely 
időtartamban kívánja megvalósítani. 
 
Dorner Gábor: Kéri aki a jegyző asszony által ismertetett határozati javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
321/2015. (XI.13.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2016. évi költségvetési koncepcióban 
20.000.000.-Ft-ot különített el útburkolás, útfelújítás céljára. Az összeg felhasználására és az érintett 
utcák kiválasztására a város 2016. évi költségvetési rendeletének elfogadását követően újabb 
képviselő-testületi döntéssel kerül sor. 
 
Felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: értesítésre azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
6./ Napirendi pont 
Kátai Szilveszter könyvkiadási kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok nem javasolják elfogadásra a kézirat kiadásának a támogatását a 
kéziratról korábban készült szakvélemény alapján. 
 
Botka Sándor: Egy sok évvel ezelőtt készült szakvélemény alapján, véleménye szerint 
megalapozatlanul utasítják el a kérelmet. Persze nagyon sok pénzről lenne szó, elsősorban azt kell 
eldönteni, hogy ezt az összeget rá akarja-e az önkormányzat áldozni vagy sem. Mivel az a 
szakvélemény akkoriban, - mindnyájan tudják, akik akkor ott voltak -, nem elfogulatlan volt, ezért ő 
nem fogalmazná bele a határozatba, hogy az akkori szakvélemény miatt utasítják el a kérelmet.  
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Karsainé Magyar Ildikó: A határozati javaslatban nem szerepel az, hogy a szakvélemény miatt 
utasítják el a kérelmet. 
 
Dorner Gábor: A szakvélemény csak az előterjesztésben szerepelt.  
 
Karsainé Magyar Ildikó: Ismerteti a határozati javaslatot. „Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete Kátai Szilveszter Nagykáta vázlatos története 1848-1945 között című kéziratának 
kiadását jelenleg nem támogatja.” Tehát még egy későbbi támogatástól sem zárkózik el az 
önkormányzat. 
 
Dorner Gábor: Nem utasítják el kategorikusan a könyv kiadását. 
 
Botka Sándor: Neki csak a szakvéleménnyel volt problémája, mert tudják, hogy csak azért került 
sor korábban a kérelem elutasítására, mert a szerző, az aki. Nyilván szakvéleményt olyat hoznak 
amilyet akarnak, olyan szakvéleményt is hozathatott volna a képviselő-testület, ami alapján ki 
lehetett volna adni a könyvet. Egyébként sokkal rosszabb könyvet is adtak már ki az országban, mint 
amit a szerző egy élet munkájával összeállított. Azt, hogy valóban mennyire teljes az az anyag vagy 
nem, abban nem szakértő. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a határozati javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt.  
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
322/2015. (XI.13.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Kátai Szilveszter Nagykáta vázlatos története 
1848-1945 között című kéziratának kiadását jelenleg nem támogatja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
7./ Napirendi pont 
Terék József lemezbemutató koncert megrendezésére irányuló kérelme (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 9. számú melléklete.) 
 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a művelődési központ nagytermének 
térítésmentes biztosítását, valamint az előadóművészek tiszteletdíjának, illetve útiköltségének 
280.000.-Ft+ÁFA összegben történő biztosítását a lemezbemutató koncert megrendezéséhez. 
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Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a határozati javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
323/2015. (XI.13.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete „A tárogató, mint Hungarikum” CD 
lemezbemutató koncertjének megrendezéséhez térítésmentesen biztosítja a Városi Könyvtár és 
Művelődési Központ és Tájház Művelődési Központjának nagytermét, valamint a nyolc 
előadóművész teljes tiszteletdíját, illetve útiköltségét 280.000.-Ft+ÁFA összegben a város 2016. évi 
költségvetése terhére. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
8./ Napirendi pont 
70 év felettiek részére ajándékcsomag biztosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a 70 év feletti személyek részére 
ajándékcsomag elkészítéséhez 3.000.000.-Ft biztosítását a 2015. évi költségvetés megtakarítása 
terhére. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Nem, a szociális keret terhére. A képviselő-testület a csomagok 
elkészítéséhez 3.000.000 Ft-ot biztosít a város 2015. évi költségvetése ellátottak pénzbeli juttatása 
kiemelt előirányzat megtakarítása terhére.  
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a határozati javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
324/2015. (XI.13.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a nagykátai lakcímmel rendelkező 70 év 
feletti személyeknek egyszeri - tartós élelmiszerből álló - ajándékcsomagot ad.  
A csomagok elkészítéséhez 3.000.000 Ft-ot biztosít a város 2015. évi költségvetése ellátottak 
pénzbeli juttatása kiemelt előirányzat megtakarítása terhére.  
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A csomagokat a képviselők juttatják el a Városgazdálkodási Szervezet dolgozóinak segítségével az 
idősekhez. 
 
Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg és a költségvetési 
rendelet legközelebbi módosításakor a szükséges előirányzat átcsoportosítást hajtsa végre.  
 
Határidő: 2015. december 31. 
Felelős: polgármester 
 
9./ Napirendi pont 
A Városi Napközi Otthonos Óvoda Dózsa György út 24. szám alatti épületének felújítására 
kiírt közbeszerzési eljárás ajánlattételi határidejének módosítása (Szóbeli előterjesztés.) 
 
Dorner Gábor: Bizottsági ülésen is elmondta, hogy az ajánlattevői kérdések összeállítására nem állt 
rendelkezésre elegendő idő, ezért kéri a képviselő-testületet, hogy fogadja el az ajánlattételi határidő 
meghosszabbítását. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják az ajánlattételi határidő meghosszabbítását. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdése, észrevételi nincs kéri, aki az ajánlattételi határidő 
meghosszabbításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
325/2015. (XI.13.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint ajánlatkérő a „Városi Napközi Otthonos 
Óvoda Dózsa György út 24. szám alatti telephelyének felújítása” tárgyban a Kbt. 121. § (1) 
bekezdés b) pontja alapján a 122/A. § szabályai szerint indított közbeszerzési eljárás ajánlattételi 
határidejét 2015. november 30-án 9.00 óráig meghosszabbítja. 
Az ajánlattételi felhívás és dokumentáció egyéb része változatlan marad. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Gutléber Ottóné lakhatáshoz kapcsolódó rendszer kiadások viseléséhez nyújtott 
települési támogatás ügyében tett fellebbezése, az első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek 
elbírálása és az önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása napirendi pontok tárgyalására zárt 
ülés elrendelését javasolja. Kéri aki a javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
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326/2015. (XI.13.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Gutléber Ottóné lakhatáshoz kapcsolódó 
rendszer kiadások viseléséhez nyújtott települési támogatás ügyében tett fellebbezése, az első 
lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása és az önkormányzati bérlakás iránti kérelmek 
elbírálása napirendi pontok tárgyalására zárt ülést rendel el. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, megköszöni a jelenlétet és a további 
napirendi pontok tárgyalására zárt ülést rendel el. 
 
 

-kmf- 
 
 
 
 

 
         Karsainé Magyar Ildikó                          Dorner Gábor 

           jegyző                     polgármester 


